
P R O T O K Ó Ł 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Ochrony Środowiska  odbytego w dniu 30 stycznia 2015 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Łaskarzew. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji według załączonej listy 

obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Sekretarz Gminy – Hanna Cichecka 

2. Jerzy Błachnio – Przewodniczący Rady Gminy 

3. Krzysztof Baranowski – Koło Łowieckie „ORZEŁ” 

4. Jerzy Dobosz – Koło Łowieckie „NADZIEJA” 

5. Rolnicy z terenu gminy Łaskarzew. 

 

Porządek obrad: 

1 Analiza Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015. 

2 Spotkanie z przedstawicielami nadleśnictwa i kołami Łowieckimi 

działającymi na terenie gminy Łaskarzew. 

3 Analiza szkód ponoszonych przez rolników dokonywanych przez zwierzynę 

łowną.  

4. Interpelacje i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz Gendek  przedstawił porządek obrad 

Komisji, do którego nie wniesiono uwag i został przyjęty w brzmieniu określonym 

jak wyżej. 

Pan Tadeusz Gendek zaproponował zmianę porządku obrad z uwagi na 

obecność przedstawiciela Koła Łowieckiego. 

 

Ad. 2 i 3 

 Rolnicy obecni na posiedzeniu komisji zadawali pytania odnośnie wyceny 

szkód wyrządzonych przez zwierzęta leśne, w tym dziki. 

W trakcie dyskusji na posiedzenie przybył Pan Jerzy Dobosz przedstawiciel Koła 

Łowieckiego „NADZIEJA”. 

Pan Krzysztof Baranowski i Pan Jerzy Dobosz udzielali odpowiedzi na wszystkie 

pytania i zarzuty stawiane przez rolników i członków Komisji. 

  

Ad. 1 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii Pani Anna Przyczka przedstawiła Gminny Program 

na 2015 rok według załącznika do niniejszego protokołu. 
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Radny Mariusz Chmielewski zadawał pytania Pani Przewodniczącej 

odnośnie ilości osób skierowanych na przymusowe leczenie i ilości postępowań 

przeciwko osobom uzależnionym, jak również zapytał czy na terenie gminy 

istnieje problem narkomanii. 

Na wszystkie pytania odpowiedzi udzieliła Pani Przewodnicząca GKPiRPA. 

 

 

  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz 

Gendek  zamknął obrady Komisji. 

 

Ustalenia: 

1. Komisja pozytywnie zaopiniowała Gminny Program Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2015. 

2. Komisja wnioskuje o: 

1/zwiększenie limitów odstrzałów dzików, 

2/ poprawę komunikacji między rolnikami a Kołami Łowieckimi, 

3/ zorganizowanie spotkań Kół Łowieckich poszczególnych obwodów  

z rolnikami, 

4/ udział Gminy jako mediatora w sprawach spornych  między rolnikami,  

a Kołami Łowieckimi. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

  E. Jaworska            Tadeusz Gendek  


